



Retirement Message – Lieutenant Colonel Craig Braddon

1. LCol Craig Braddon retired from the Canadian Armed Forces on 06 February 2019 after 31 years of service as Royal Canadian Engineer in the Canadian Army.
2. Craig has had the honour to serve across Canada and across the globe in many different capacities and was given the opportunity to see and do things few people even consider possible – and was paid while doing it. More importantly, he had the privilege of working with, and got to be close friends with, the most talented, dedicated and capable people this country produces. Craig would like to thank the 1000's of people who helped him succeed throughout his career and personal life. He is grateful for all the folks who have stuck by him through the years.
3. Craig would like to really thank Liz, Joshua and Taylor for showing a tremendous level of patience and grit over the years – without you three I would have been lost. The Braddons will be staying in Kanata for the foreseeable future as Craig has accepted a position within the Department of National Defence at the Strategic Joint Staff.
4. A **Depart with Dignity ceremony** with friends and family will be held in Ottawa on **Friday May 3rd 2019** at the Army Officers Mess, OP Bar 3rd floor, between 13h00-15h00. RSVP, letters, and anecdotes may be sent to Maj Ian Creighton IAN.CREIGHTON3@forces.gc.ca before April 26th.

Message de la retraite du lieutenant-colonel Craig Braddon

1. Le lcol Craig Braddon a pris sa retraite des Forces armées canadiennes le 6 février 2019 après 31 ans de service comme officier du génie royal canadien de l'Armée.
2. Craig a eu l'honneur de servir au Canada et dans le monde entier dans une multitude de postes. Il a eu la possibilité de voir et de faire des choses que peu de gens considèrent même possibles, tout en étant rémunéré pour le faire. Plus important encore, il a eu le privilège de travailler avec les personnes les plus talentueuses, dévouées et compétentes que ce pays produit, créant de grandes amitiés. Craig aimerait remercier les milliers de personnes qui l'ont aidé à réussir tout au long de sa carrière et de sa vie personnelle. Il est extrêmement reconnaissant du support apporté par tous au fil des ans.
3. Craig aimerait particulièrement remercier Liz, Joshua et Taylor pour leur patience et leur courage exceptionnels démontré au fil des ans. Sans vous trois, j'aurais été perdu! Les Braddon resteront à Kanata pour un temps puisque Craig a accepté un poste au ministère de la Défense nationale à l'État-major interarmées stratégique.
4. Une **cérémonie de départ** avec des amis et la famille aura lieu à Ottawa le **vendredi 3 mai 2019** au mess des officiers de l'armée, OP Bar, 3e étage, entre 13h00 et 15h00. Une confirmation de présence, les lettres et des anecdotes peuvent être envoyées au Maj Ian Creighton IAN.CREIGHTON3@forces.gc.ca avant le 26 avril.